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علیرضا زاکانی:

میدانیم که امکانات انتقال پایتخت را نداریم
شهردار تهران درباره موضوع انتقال پایتخت گفت: موضوعی که دهها سال است درباره آن صحبت صورت گرفته است و هیچ وقت هم به نتیجه نرسیده
است و میدانیم که هم امکاناتش را نداریم، و نه شرایطش را داریم و نه مقدوراتش را داریم، مستمسکی قرار دهیم که ما به ازای آن فرصتهای ارائه

<;br&#47>.خدمت را ما محدود کنیم

به گزارش سایت خبری پرسون، شهردار تهران درباره موضوع انتقال پایتخت گفت: موضوعی که دهها سال است درباره آن صحبت صورت گرفته است و
هیچ وقت هم به نتیجه نرسیده است و میدانیم که هم امکاناتش را نداریم، و نه شرایطش را داریم و نه مقدوراتش را داریم، مستمسکی قرار دهیم که

ما به ازای آن فرصتهای ارائه خدمت را ما محدود کنیم.

علیرضا زاکانی شهردار تهران در رابطه مباحث ایجاد شده درباره انتقال پایتخت گفت: دهها سال است که درباره این موضوع صحبتهای مختلفی
صورت گرفته است، لذا نباید موضوعی که دهها سال است درباره آن صحبت صورت گرفته است و هیچ وقت هم به نتیجه نرسیده است و میدانیم که
هم امکاناتش را نداریم، و نه شرایطش را داریم و نه مقدوراتش را داریم، مستمسکی قرار دهیم که ما به ازای آن فرصتهای ارائه خدمت را ما محدود

کنیم.

وی افزود: اما تجمیع مجموعههای دولتی در یک پردیس و در یک مجموعه در حاشیه تهران و جمع کردن اینها از سطح مرکز شهر نزدیکترین هدفی
است که میتوان سراغ آن رفت و با خود مقدورات دولت این را محقق کرد و و آینده ایجاد شرایط خدمت را به یک سمت منطقی سوق داد.

زاکانی در پایان گفت: علاوه بر اینکه با پوست اندازی که در حوزه پوست اندازی حوزه فناوری و هوش مصنوعی صورت میگیرد میشود باز تعریفی از
خود دولت و ارائه خدمات به مردم داشت و فضای متفاوتی را ایجاد کرد.


